
《逢甲人文社會學報》徵稿啟事 

一、本學報為逢甲大學人文社會學院發行之學術刊物，每年刊行二期，分別於

6 月、12 月出刊。本刊隨時接受來稿，刊登時間依評審進度及本刊出版時

間而定。 

二、本刊以發表人文及社會科學之理論與實證研究為主，文獻評論為輔。本刊

不接受任何翻譯作品及已刊登之論文（含網路文章與學位論文），會

議論文之稿件需未經出版者。來稿請勿再投寄其他刊物，如有違反者

須自行負擔審稿費用。 

三、本刊亦歡迎跨領域研究論文，主題包括：「人文創新與社會實踐」、「全球化

下臺灣族群文化的變遷及其對語言之影響」、「神聖與行動：全球化脈絡下

的臺灣宗教」、「社會企業與企業社會責任」。 

四、本刊獲科技部 103 年人文社會科學期刊評比綜合類期刊評比結果Ｃ等第。 

五、所有來稿均經編輯委員會送請專家學者評審，審查採雙匿名制，文稿中請

避免留下作者相關資訊。未獲採用者則致函奉告，恕不退稿。 

六、本學報除公開徵稿外，為使本刊內容更加多元豐富，得於不違背本學報宗

旨之前提下，經召集人或編輯委員推薦，經編輯委員會審定後成為特稿，

每期至多一篇。 

七、論文中牽涉著作權部份(如圖片及較長篇之引文)，請事先取得原作者或出

版者之書面同意書，本學報不負著作權責任。 

八、來稿務請以 Word 編輯排版，一式二份文稿並附檔案或 e-mail 傳送，內容

以五千至三萬字為原則。 

九、來稿請依「《逢甲人文社會學報》撰稿體例」撰寫，並請檢附「逢甲人文社

會學報投稿論文作者資料表」。 

十、本學報接受簡體投稿（繁體送審），但以繁體刊出；如因字型轉換造成編輯

困難，將影響刊出之優先順序。 

十一、博士生投稿請同時檢附指導教授推薦函乙封。 

十二、來稿經本刊收錄後，作者須同意非專屬授權予「逢甲大學」做下述利用： 

(1)以紙本或數位方式出版。 

(2)進行數位化典藏、重製、透過網路公開傳輸、授權用戶下載、列印、瀏

覽等，資料庫銷售或提供服務之行為。 

(3)再授權其他資料庫業者將本論文納入資料庫中提供服務。 

(4)為符合各資料庫之系統需求，並得進行格式之變更。 

十三、論文被接受後，須按本刊之編排格式排版，並將論文檔案及「著作權授

權同意書」寄回。 

十四、來稿一經刊登，致贈本學報 1本及抽印本 30 份。 

十五、本學院提供論文格式電腦檔案、請選擇以 E-mail 方式傳送或從本學院網

站（http://www.cohss.fcu.edu.tw）自行下載。 

十六、來稿請寄 40724 台中巿西屯區文華路 100 號逢甲大學人文社會學院收。 

電話號碼：(04)2451-7250 轉 5709 

傳真號碼：(04)2451-3797 

電子信箱：jljon@fcu.edu.tw 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

出版者：逢甲大學人文社會學院 

編輯者：逢甲人文社會學報編輯委員會 

mailto:jljon@fcu.edu.tw


Feng Chia Journal of Humanities and Social Sciences 

Submission Guidelines 

1. This academic journal is published by the College of Humanities and Social Sciences, Feng 

Chia University.  Two issues are published every year, in June and December respectively. 

Papers can be submitted any time. The date of publication depends on the committee’s 

reviewing process. 

2. This journal accepts theoretical and application researches, as well as critical studies, in the 

fields of humanities and social sciences. Translated works or already published articles will not 

be accepted. (Including network articles and dissertations). Unpublished manuscripts of 

conference papers are acceptable. Papers submitted to this journal should not be submitted 

elsewhere at the same time. Those who violate this guideline will be responsible for the outside 

reviewing charges. 

3. The journal also welcomes interdisciplinary research papers, and the topics involve: humane 

innovation and social practice, transition of Taiwanese popular culture under globalization and 

the influence for the language, spirit and action: Taiwanese religions under globalization, social 

enterprise and its social responsibility. 

4. The journal is rated as C level in the integrated journals in the year of 2014 by the Division of 

Humanities and Social Sciences operated by the Ministry of Science and Technology. 

5. All submissions pass through the Editorial Board, which then delivers manuscripts to two 

anonymous outside reviewers. Be sure to avoid leaving any author-related information on the 

manuscripts. Authors of unaccepted papers will be notified, but manuscripts will not be returned. 

6. In order to enrich the content and without violating the objectives of the journal, the chief editor 

or editorial committee members may recommend articles to be evaluated by the committee as 

the feature article (one at most) in the journal. 

7. If papers submitted contain pictures or long quotations that involve copyright, the authors should 

get a written permission from the original authors or publishers.  This journal is not responsible 

for obtaining a copyright permission. 

8. Each paper should be processed in Word in the length of 5,000-30,000 words and submitted in 

duplicate together with a disk copy or a copy sent through e-mail.  

9. All papers submitted should follow the publication format of Feng Chia Journal of Humanities 
and Social Sciences, and to each paper a publication submission form should be attached. 

10. Papers in the simplified form of Chinese characters are acceptable for anonymous reviewing. 

But upon publication, only the full form of Chinese characters is adopted. If the editorial 

committee has difficulty transforming the simplified form into the full form, then the publication 

of these papers may be postponed. 

11. If the author is a Ph.D. candidate, it is necessary to attach a reference letter of his/her supervisor 

to the paper submitted.  

12. As soon as an article is accepted, the author must grant a non-exclusive license to Feng Chia 

University to 

(1) Publish it in paper or digital form; 

(2) Keep it in digital format for later editing and publication, for making it available for 

browsing on the internet and for downloading and print out by authorized users.  The 

content of this database can be sold or used for other services; 

(3) Sublicense it to other database providers to collect it in their own databases in order to 

offer more database services; 

(4) Change its format to meet the requirements of each database. 

13. After being accepted, all papers submitted should be formatted according to the journal's 

requirements, plus a signed Copyright Transfer Agreement. 
14. After publication, each author will receive one copy of the journal and 30 off-prints of his/her 

own article. 

15. A computer template can be downloaded at the University’s website 

 (http://www.cohss.fcu.edu.tw) or sent through e-mail.  

16. Submission address:  

     College of Humanities and Social Sciences 

     Feng Chia University 

     100 Wenhwa Rd. 

     Seatwen, Taichung  



     Taiwan 40724, R.O.C. 

Tel.: (04) 2451-7250, Ext. 5709  Fax: (04) 2451-3797  E-mail: jljon@fcu.edu.tw 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Publisher:  College of Humanities and Social Sciences, Feng Chia University 

Editor:  Committee for Feng Chia Journal of Humanities and Social Sciences 


